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Zanimanje
med kmeti

Ne želi se fotografirati, nerad se izpostavlja
javnosti. V svoji sredini, med gozdarji, delavci v
gozdovih, kmeti pa je neizprosen borec za izva-
janje pravega samoupravljanja. Dovolj mu je
splošnih resolucij, tako oceno je dal tudi osnut-
ku resolucije za III. kongres samoupravljalcev
Jugoslavije od 16. do 18. junija v Beogradu,
ampak si želi, da bi končno prav vsi pričeli
izvajati, uresničevati dogovorjeno.

Bo kongresni čas pripomogel k boljšim sa-
moupravnim razmerjem med delavci GG Ljub-
ljana?

»Zastavili smo celovito in odgovorno. Na
konferenci osnovnih organizacij sindikata (4.
6.) in zasedanju delavskega sveta gozdnega go-
spodarstva smo temeljito prečistili trenutno sa-
moupravno problematiko pri nas. Nič manj kri-
tični nismo bili do osnutka resolucije za III.
kongres.«

Kakšni bodo rezultati teh razprav?

»Komisija za ocenjevanje po delu bo končno
postavila pod ocenjevalno lupo tudi režijske
delavce v tozdih in delovni skupnosti skupnih
služb. Sekača, gozdarja, fizičnega delavca ima-
mo izmerjenega na mnogo načinov, pri režiji pa
se je vse ustavilo.

Nov zalet pa bodo dobile tudi komisije delav-
skega sveta in samoupravna delavska kontrola.
Iz njih bomo počistili nedelavne in vanje vsadili
prave, odgovorne samoupravljalce.«

Od kod ta pogum?
»Nekaj nam ga je vlilo novo vodstvo delovne

organizacije, ki je vzpostavilo novo zainteresira-
nost za naše probleme. Pred in po kongresni čas
pa bomo v gozdnem gospodarstvu izkoristili za
izpeljavo lastnega .malega' kongresa.«

Bil ste delegat II. kongresa samoupravljalcev
Jugoslavije v Sarajevu. Kaj pričakujete od kon-
gresa in kakšno pokongresno dejavnost priprav-
ljate?

»Predvsem novega zagona samoupravljanju.
V času po kongresu bom med delavci in kmeti
prav rad spregovoril o spoznanjih, ki jih bom
prinesel iz Beograda. Posebno vesel sem tega,
da se tudi kmetje močno zanimajo za priprave
na kongres in izboljšave, ki jih bo prinesel.«

Boste na kongresu prosili za besedo?
»Pripravljam se za razmišljanja o dohodkovni

soodvisnosti med dobavitelji lesa (kmetje), goz-
dnim gospodarstvom in potrošniki te prvotne
surovine. Spregovoril bom tudi o obratni poti
povezave. Seveda računam na razpravo v
ustrezni komisiji.«

Stane Jesenovec


